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Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2011-11-20 
 

Närvarande: Gert Åkerman (ordf.), Roger Andersson, Åke Lindén,  

                     Erik Degerstedt, Björn Johansson, Urban Lundbäck, Rolf Schwartz. 

Adjungerad: Christina Einarsdotter 

  

 

§1 Mötets öppnande 

 Ordförande öppnade mötet kl: 17.10 och hälsade alla hjärtligt välkomna. 

 

§2 Val av sekreterare 

Urban valdes till sekreterare. 

Ordförande justerar protokollet och webbansvarig distribuerar det. 

 

§3 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes. 

 

§4 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående styrelsemötesprotokoll 2011-08-14 godkändes. 

 

§5 Ekonomi 

Den ekonomiska redogörelsen gicks igenom. 

Angående skolschackklubbar se punkt 6. 

Styrelsemötet 2011-08-14 beslöt om en avgift till U-Schack på 20 kr/spelare för 

GP-tävlingar från och med årets Virsbodrag. Arrangören skickar uppgift på antal 

startande till Åke som fakturerar arrangörsklubben. Roger ska skicka uppgift på 

antal starter i Virsbodraget till Åke. Uppgifter för Skol-DM har Åke redan fått. 

Björn reste frågan varför registreringsavgifter visar ett nettounderkott för 

registreringsperioden. U-Schack ska ta ut lika mycket eller mer av klubbarna än 

som skickas vidare till SSF. Åke undersöker varför det är ett underskott. 

U-Schacks kongress 2011 beslöt att höja registreringsavgiften för seniorer till 

160 kr för 2012 från tidigare 130 kr. Åke ser till att klubbarna faktureras 160 

r/senior enligt beslutet. 

SSF:s kongress 2011 beslöt att höja medlemsavgiften för seniorer till 160 kr för 

2012 (betalas i januari 2013) vilket innebär att det kan bli aktuellt för U-Schacks 

kongress 2012 med en ytterligare höjning. 

 

Inkomster från uthyrning av schackmaterial har minskat delvis beroende på att 

SSF köpt in materiel som används på SM och en del andra tävlingar. Eftersom 

behovet av materiel minskar bör alla inköp av ersättning för förbrukat materiel 

noga övervägas. 

Prognosen för verksamhetsåret pekar på ett litet minusresultat.  
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§6 Skolschackklubbar  

Projekt skolschackklubbar som fått ett projektbidrag på 80 000 kr ska snart 

redovisas gentemot bidragsgivaren. Till och med idag är c:a 27000 kr bokförda 

som utgifter för projektet.  

Det finns fortfarande kostnader som inte bokförts till exempel kostnader för spel 

och demobräden. Christina har reskostnader som inte redovisats. VSK har 

troligen också oredovisade kostnader inom projektet. Gert kontaktar Mats/André 

och efterlyser redovisning. 

  

§7 Redovisning från Länslaget  

Som tidigare redovisats pågår för närvarande ingen länslagsaktivitet. 

 

 

§ 8 Tävlingskommittén (inkluderande gamla seniorkommitén) 

Kungsör och Riddarhyttan (Skinnskatteberg) står denna säsong över sina 

tävlingar Kungsdraget respektive Individuella Skol-DM efter diskussion med U-

Schacks tävlingskommitté. Anledningen är att man haft väldigt få egna starter. 

Individuella Skol-DM arrangerades i stället av VSK 12/11 med 105 deltagare 

jämfört med 34 året innan i Skinnskatteberg. Även Kungsdraget kommer att 

arrangeras av VSK (4/2). 

Åtta lag i distriktsserien denna säsong. VSK har fyra lag och Hedemora två lag. 

Tävlingskommittén har lämnat dispens från 100-poängsregeln mellan egna lag i 

distriktsserien, vilket utnyttjats av VSK och Hedemora till att skapa jämna lag. 

Förhoppningsvis leder det också till en jämn och spännande serie. 

Inbjudningar saknas för några tävlingar under våren. Urban påminner 

arrangörsklubben så att inbjudningarna kan komma med i U-Schacks kalender. 

 

§9 Schackfyrankommittén. 

Rolf meddelade att VSK skött det mesta av arbetet med schackfyran enligt 

tidigare överenskommelse. 

VSK anordnar stadsdelskval för Västerås denna vecka. 35 klasser 

förhandsanmälda jämfört med 30 i fjol. Totalt beräknas c:a 700 spelare delta i 

kvalet. 

Björn meddelade att Arboga har kommuntävling på lördag med sex deltagande 

klasser. 

Oklart om delfinal KAK hålls 12/2. 

 

§10 Utbildningskommittén. 

Ingen ledamot var närvarande. 

Höstlovsläger har hållits som ett dagläger under två dagar med ett tjugotal 

deltagare. 

Björn efterlyste en domarutbildning inför Riksfinalen som hålls i Västerås. 

Syftet är att höja domarkompetensen och få likartad domarbedömning. Fjolårets 

riksfinal blev fördröjd på grund av talrika protester vilket bör undvikas. 

Björn ansåg att utbildningen borde komma igång så fort som möjligt så att 

domarna får träna sig på delfinaler och länsfinal. 

Gert kontaktar André angående detta eftersom VSK är arrangör av riksfinalen 

och André är sammankallande i utbildningskommitén. 
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§11 Övriga frågor. 

Inga övriga frågor fanns. 

 

§12 Mötets avslutande och beslut om nytt möte. 

Mötet avslutades och det beslutades att nästa styrelsemöte hålls den 6 maj 2012 i 

VSK:s klubblokal Källgatan 9A klockan 17.00. Gert kallar. 

 

 …………………………..   …………………………. 

 Vid Pennan    Ordförande 

 Urban Lundbäck   Gert Åkerman 


